
 

 

  

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

 

П Р О Т ОК О Л 

№ 36 

 

от извънредното заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

 

22 октомври 2020 г. 

 

 

 

Днес, 22 октомври 2020 г., от 9,00 ч.  дистанционно чрез платформата 

CISCO Webex Meeting на Столична община се проведе извънредно заседание на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет. 

 

Заседанието беше открито в 9.00 часа и ръководено от г-н Георги Георгиев - председател 

на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

 

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по финанси и 

бюджет беше установено, че към началото на заседанието участват онлайн чрез платформата CISCO 

Webex Meeting – връзка  13 общински съветници, както следва: 

 

1. Георги Георгиев – председател; 

2. Стефан Марков – зам.-председател; 

3. Иван Таков – зам.-председател 

4. Зафир Зарков; 

5. Екатерина Йорданова; 

6. Радослав Абрашев; 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 
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7. Христиан Петров; 

8. Борислав Иванов; 

9.  Владислав Панев; 

10. Михаил Ставрев 

11. Методи Лалов 

12. Петко Димитров 

13. Любомир Георгиев 

Поради което,  заседанието може  да бъде проведено. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Колеги, всички 13 членове на Комисията са налице, което 

означава, че можем да започнем работа. 

Колеги, имаме две точки в дневния ред, точки, които веднъж вече сме разглеждали. 

Колеги, подлагам на гласуване дневния ред. Имате ли въпроси и предложения по него? 

Няма. 

Предлагам да гласуваме дневния ред. 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

 9. Владислав Панев За 

10. Михаил Ставрев За 

11. 
Методи Лалов 

Въздържал 

се 

12. Любомир Георгиев За 

13 Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 

Приема се дневният ред. 

Благодаря. 

Преминаваме по точка 1 от дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-8532/15.10. 2020 г. относно промяна 

на бюджета на Столична община за ІІІ-то тримесечие на 2020 г. 
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ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Знаете, това са рутинни доклади, които приемаме за 

съответното тримесечие.  

Господин Барбалов, дали сте на линия? 

ДОНЧО БАРБАЛОВ: Да, разбира се. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Колеги, имате ли въпроси към господин Барбалов по 

отношение на точка 1 от дневния ред? Не виждам въпроси. 

В такъв случай предлагам да преминем към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителните становища 

на ПК по опазване на околната среда, земеделие и гори, ПК по образование, култура, наука и културно 

многообразие и ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация, се взе следното решение: 

 

1. ПК по финанси и бюджет като водеща  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам.-председател За 

3. 
Иван  Таков – зам. -председател 

Въздържал 

се 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

 9. Методи Лалов 

Въздържал 

се 

10. 
Владислав Панев 

Въздържал 

се 

11. 
Петко Димитров 

Въздържал 

се 

12. 
Михаил Ставрев 

Въздържал 

се 

13 
Любомир Георгиев 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 6 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-8531/15.10. 2020 г. относно промяна 

на бюджета на Столична община за 2020 г., допълнен с доклад вх. № СОА20-ВК66-8531/20.10. 2020 г. 

с приложен нов проект на решение с вх. № СОА20-ВК66-8531/20.10. 2020 г. – вносител Дончо 

Барбалов. 

- Предложение вх. № СОА20-ВК66-8531/1/19.10. 2020 г. относно изменение и допълнение 

на доклад вх. № СОА20-ВК66-8531/15.10. 2020 г. относно актуализация на бюджета на Столична 

община за 2020 г. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Точка втора касае доклад за актуализация на бюджета на 

Столична община с вх. № 8531, който обаче бе допълнен с доклад със същия входящ номер, подкарта 

2 от 20 октомври 2020 г., както имаме и приложен нов проект за решение, като наред с това разгледахме 
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и предложение на колегата Карлос Контрера и Борислав Иванов, което бе представено миналият път 

на нашето заседание. 

Колеги, иска ли някой думата? 

Господин Борислав Иванов, заповядайте! 

БОРИСЛАВ ИВАНОВ: Благодаря, господин Георгиев! 

Още едно предложение към актуализацията на бюджета, а именно ще се опитам да бъда 

кратък в самото изложение, по-скоро в мотивите ще наблегна на предложението.  

Предлагам да се увеличи бюджета в дейност 606, именно „Изграждане, ремонти и 

поддръжка на уличната мрежа, § 5206, изграждане инфраструктурни обекти за конкретен обект 

разширение на локалното платно, включително обособяване на кръгово, разширение на улица 

„Витошки камбани“, местност вилна зона „Малинова долина“, Бункера, първи етап. Това се намира в 

Район „Витоша“, като предлагам за сметка на завишението от един милион лева по този проект, който 

всъщност е приет с решение на Общински съвет, проведена е обществена процедура по Закона за 

обществените поръчки и е приключена, има разрешение за строеж, съответно да бъде намалена и 

средствата за отчуждаване на недвижими имоти, разчетени в капиталовата програма за тази година със 

същата сума от един милион лева, като основният мотив за това нещо е с оглед на пътната безопасност 

в района. Това всъщност, колеги, се явява мостът, който се явява връзката между Младост и всички 

новопостроили се бизнес и жилищни сгради над Околовръстното през последните 15 години. Може да 

се каже, че въпросното кръстовище, много често стават предпоставки за пътно-транспортни 

произшествия, за колите, движейки се от Запад на Изток по локала на Околовръстното и завивайки в 

посока Младост навлизат просто в насрещното, това са детайли. Предвид ежедневното увеличение на 

натоварването на трафика в този район, обслужващ както жилищни части, така и бизнес сгради, с 

предмета на поръчката се предвижда по-добра пропускливост и урегулиране преминаващите. Като 

цяло за мен това ще доведе за подобряването на пътната безопасност в локалното платно и достъпа до 

уличната мрежа на Околовръстното, което за мен е доста важен мотив това нещо да бъде включено 

към актуализацията на бюджета и да бъде стартиран проекта. Благодаря ви, колеги. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря. 

Колеги, дали някой друг иска думата?  

Предходно предложение, което миналия път представи господин Карлос Контрера за 

изменение, в която връзка ми се иска да вземем днес отношение.  

Колеги, някой иска ли да вземе отношение по така направените предложения? 

В случай, че няма, това ще направя аз. 

Господин Контрера, вие представихте предложението, тъй като бе първо обсъждане, 

представено е съдържанието, ако искате нещо друго да допълните, сте добър дошъл, разбира се, защото 

това вече е заседанието, на което гласуваме. 

КАРЛОС КОНТРЕРА: Не, господин председател, нямам какво да допълня. Ако има 

въпроси. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви. 

Уважаеми колеги, с оглед и на практиката ни при обсъждането и приемането на бюджета, 

доколкото се касае за негова актуализация в момента, което е по същество сравнително идентична 
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процедура, аз ще ви предложа следното решение, което да бъде подкрепено от комисията с нейното 

становище, а именно: 

На първо място, да подкрепим доклада на вносителите с изменението, което е направено 

от господин Барбалов.  

Знаете, че по този начин се обезпечава отвъд всякакво съмнение, че не се намаляват парите 

за детски градини, а че се обезпечава изграждането им, както и включването на нови обекти. Видели 

сте в точка 3 от предложения проект за решение изброяването на обекти за ремонти и изграждане на 

детски градини и ясли в размер на над 4.8 милиона лева с оглед допълването на капиталовата програма. 

Това на първо място. Предложеният проект за актуализация отразява необходимостта от реакция от 

наша страна на промяната в спада, тя не е положителна, а отрицателната промяна, състояща се в 

драстичния спад на приходите, веднъж на общината и на второ място съответно отразяването им по 

отношение на ключови отрасли за дейността на Столична община, какъвто без съмнение е градският 

транспорт. Говорили сме вече за недостига в този сектор, поради което разбира се че имаме Общинския 

съвет с оглед на обстоятелството, че той утвърждава и транспортната икономическа рамка, тоест 

бюджета за транспорта, с оглед на обстоятелството, че не променихме разписанието на градския 

транспорт, нито разредихме честотата по време на бума първоначалния през пролетта на пандемията, 

което доведе до спад в приходите от продажба на превозни документи по отношение на градския 

транспорт. Поради което, в частта на предложението на колегите Контрера и Иванов за увеличение на 

дейност 849 други дейности по транспорта, предлагам да приемем следното, а именно § 4301 субсидии 

за текуща дейност, които са компенсациите, знаете по Регламент 1370/2007, да предвидим увеличение 

към първоначалните три милиона с още един милион лева. Тези средства няма да бъдат достатъчни, но 

са необходими, за да се поеме глътка въздух от операторите в транспорта да не се натрупват 

задължения. Предприехме вече мерки по отношение на кредитирането им чрез Центъра за градска 

мобилност и Българската банка за развитие, но още тогава при обсъждането на проекта стана ясно, че 

тези средства няма да бъдат достатъчни.  

Този един милион, който предвиждаме за увеличение за транспорта следва да бъде 

съобразно изпълнението и на Програмата за отчуждаване на недвижими имоти, така както са разчетени 

в капиталовата програма да бъде съответно извършено намаление в дейност 629 други дейности по 

опазване на околната среди, а § 5400 „Придобиване на земя“. 

Това по повод част от първото официално внесено предложение на колегите. 

По второто предложение, което бе направено от колегата Иванов, а именно, аз в момента 

се ориентирам, гледайки и в проекта за решение, това следва да е дейност 606 „Изграждане, ремонт и 

поддръжка на уличната мрежа“, като ви предлагам предложението да бъде подкрепено, доколкото се 

касае за важен инфраструктурен обект, подобряващ транспортния достъп и разширение на локалното 

платно на Околовръстния път с оглед, инвестициите от държавата. Съответно отново на степента на 

изпълнение предвид пандемията на дейността придобиване на земя считам за удачно предложението 

именно осигуреният един милион лева финансиране за изграждането на този обект да бъде за сметка 

на дейност отново 620, § 5400, „Придобиване на земя“. 

Колеги, това е проекта на решение, който ви предлагам, тоест да подкрепим доклада, 

първоначалният доклад с допълнението от доктор Дончо Барбалов, което бе направено с конкретното 
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посочване на детски заведения, в които ще бъдат направени инвестиции, заедно с увеличението на 

средствата в размер на един милион лева за градски транспорт, както и осигуряване на финансиране за 

този инфраструктурен обект.  

Не виждам заявки за въпроси и обсъждания? 

Преминаваме към гласуване. 

Като водеща комисия, като взе предвид становищата на другите постоянни комисии, които 

подкрепят доклада и след проведени на свои две заседания разисквания, предлага на Общинския съвет 

изменен проект на решение в смисъла и със съдържанието, което ви изчетох, като следва, колега 

Иванов да ви помоля, ако може да ни изпратите на секретаря на комисията след това изчетеното от вас 

описание на обекта, мисля, че би било по-удачно да се включи в становището на комисията, като по 

отношение на записа, междувременно потвърдиха и колеги от администрацията, че увеличението е в 

дейност действително 606 изграждане, ремонт и поддръжка на уличната мрежа, съответно § 5206 

изграждане на инфраструктурни обекти, като посочен конкретно и обекта. 

Преминаваме към гласуване. 

 Въз основа на резултата от проведените разисквания,  водещата Постоянна комисия по финанси 

и бюджет изразява следното становище: 

  1.  Комисията като водеща  подкрепя доклад вх. № СОА20-ВК66-8531/15.10.20 г., допълнен с доклад вх. 

№ СОА20-ВК66-8531/15.10. 2020 г. с приложения нов проект за решение с вх. № СОА20-ВК66-8531/3/20.10.2020 

г., със следните изменения: 

Увеличение в дейност 849 „Други дейности по транспорта“,  

§ 4301 „Субсидии за текуща дейност“ 

/Компенсации по Регламент 1370 на ЕК  от 2007г./                             + 1 000 000 лв. 

Намаление на средствата за отчуждаване на недвижими имоти, разчетени в Капиталовата програма за 

2020 г. ,  

дейност 629, „Други дейности по опазване на околната среда“,  

§ 5400, „Придобиване на земя“                                                                      –  1 000 000 лв. 

Увеличение в дейност „606“, „Изграждане, ремонт и поддръжка на уличната мрежа“, 

 § 5206, „Изграждане на инфраструктурни обекти“,  

за обект „Разширение на локално платно на път II-18 = СОП от О.Т. 312в до О.Т. 111д, включително; обособяване 

на кръгово „Изток“  О.Т.111д - 111е -111 - 111в - 111г - 111д, разширение на ул. „Витошки камбани“ от О.Т. 111г 

до П.Т. 17, м. „в.з. Малинова долина – Бункера I етап“, район Витоша                                                                                      + 

1 000 000 лв. 

Намаление на средствата за отчуждаване на недвижими имоти, разчетени в Капиталовата програма за 

2020 г. ,  

дейност 629, „Други дейности по опазване на околната среда“,  

§ 5400, „Придобиване на земя“                                                                                    –  1 000 000 лв. 

 Във връзка с горното, комисията предлага нов проект за решение, неразделна част от настоящето 

становище, в който са отразени цитираните по-горе изменения. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам.-председател За 

3. Иван  Таков – зам. -председател Против 
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4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

 9. Методи Лалов 

Въздържал 

се 

10. 
Владислав Панев 

Въздържал 

се 

11 Петко Димитров Против 

12 Михаил Ставрев Против 

13 
Любомир Георгиев 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:  13 

  в т.ч.:  

                                 За 7 

                                Против 3 

                               Въздържали се 3 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря, колеги.  

С това изчерпахме дневния ред. 

Имате ли някакви въпроси, нещо, което желаете да обсъдим преди сесия? Не виждам. 

Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната комисия 

по финанси и бюджет закри заседанието в 9.20 часа. 

Протоколът е изготвен на 27.10.2020 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 
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